
  
Protokoll styremøte Stavanger Innebandyklubb 
Tid: mandag 17. juni kl.19-21:15 
 
Til stede:  
 
Styreleder: Jan-Terje Ivebakk 
Nestleder: Jørn G. Hansen 
Styremedlemmer: Per Melbye, Nicolas Jakobsen, SHne Fiskå, Silje Ivebakk, Eliah Kristoffersen 
Eliteutvalget: Trond Aspheim, Arnfrid G. Furholt, AneRe Forsgren 
AnsaR: Mari M. Joakimsen (referent) 
 
Meldt forfall: William Ertvaag (styremedlem), Kurt Holm (eliteutvalget) 
 
Agenda felles med styret og utvalg (A):  
 

1. Presentasjon av styret og utvalget 
2. Status elitelaget: 
• Økonomi 
• Trenere 
• Spillere 
3. Arrangement neste sesong (NM GuRer 15 24.-26. jan 2025 og Stavanger Open 31. 

mai- 1. juni 2025) 
4. TreningsHder sesongen 24/25 
5. Eventuelt 

 
Agenda for styret (B) 
 

1. Status økonomi 
2. Samling med styret eRer sommeren 
3. Samling med trenere, lagledere etc eRer sommeren 
4. SeRe retningslinjer for sosiale samlinger for lag i klubben, hva dekkes av 

klubben og hva må dekkes av laget selv? 
5. Styret må finne en valgkomite 
6. Eventuelt 

 
 
Del 1 med styret og utvalg: 
 

1. Det ble taR en runde rundt bordet med presentasjon av samtlige Hl stede på møte.  
2. Eliteutvalget gav styret en god gjennomgang på status på laget innen spillere, trenere 

og økonomi. Status for laget er lysere nå enn for noen måneder siden. Flere nye 



spillere er signert, og flere nye er aktuelle. Laget er i kontakt med aktuelle trenere, og 
det er forventet en avklaring her i løpet av juni. Det har vært flere dugnader den siste 
Hden for laget, og jentene her har vist god innsats. Sponsormarked er per nå noe 
udordrende, men gode søknader på Hlskudd fra blant annet Sparebanken Vest og 
bydelsutvalg har giR god gevinst. Sommertreninger er godt i gang. Det jobbes veldig 
bra i både lag og utvalg.  

3. Info: Det skal arrangeres NM for GuRer 15 i Stavanger IdreRshall (og eventuelt Forum 
Expo) 24.-26. januar 2025. Per nå har ingen arrangør meldt seg. Klubben vår 
arrangerte deRe i 2024, og det gikk veldig bra. Overskudd på ca 50 000 kr. For å 
arrangere deRe igjen i 2025 er det avhengig av at eliteutvalget samt flere lag er med, 
og at disse lagene tar eierforhold Hl arrangementet slik at dugnaden blir godt 
gjennomført.  
Vedtak: Styret og utvalg ble enige om at klubber søker som arrangør Hl NM GuRer 15 
24.-26. januar 2025.  
 
Stavanger Open 2025 arrangeres helgen 31. mai – 1. juni 2025. Her er det forventet 
at alle lag sHller opp. Styret må se på hvilken ordning vi skal gå for med tanke på at 
flere lag sHller i turneringen, men ikke sHller på selve dugnaden. For å heve 
arrangementet er vi avhengige av at flere er med som ansvarlige arrangører.  

4. TreningsHder for sesongen 24/25 ble presentert på møte. Ikke store endringer for 
neste sesong. Noen Hder er usikkert, men deRe blir klarert i løpet av juni. 
TreningsHder blir lagt ut på neRsiden i løpet av uke 25 (med forbehold om endringer).  

 
 
Del 2 med styret:  
1. Økonomi: Det ble taR en gjennomgang av regnskapet per mai 2025. Per nå et lite 

overskudd. Vi er inne i en periode med lite utgiher, men de vet vi sHger eRer 
sommeren når sesongen går i gang igjen. Klubben har fåR Hlskudd fra Sr-
banksHhelsen og bydelsutvalg. I Hllegg er klubben registrert i appen Share50 og 
StøRe. To apper som kan vil gi mer penger inn i klubbkassen på en enkel måte. Det er 
også ønskelig at klubben benyRer seg av en styreplaiorm, for bedre oversikt og 
organisering. NIF har inngåR et samarbeid med Orgbrain. Mari følger opp deRe 
fremover. 

2. Samling med styret med Styrearbeid i praksiskurs, samt diverse annet inkludert 
middag blir Hrsdag 27. august. Eliteutvalget inviteres også med.  

3. Samling med trenere og lagledere i klubben blir eRer sommeren. Det deles opp i 
Minirunde og Ungdom/ senior på to forskjellige kvelder. Dato må seRes før 
sommeren, for så å kalle inn. Ungdom / senior først, da de starter treninger i august. 
Minirunde starter opp eRer ONS i begynnelsen av september.  

4. Sosiale samlinger for lag. Her ble det ikke gjort et vedtak av styret, men en diskusjon 
rundt tema. Det ble enighet om at det må seRes retningslinjer for de forskjellige 
lagene før neste sesong, og at deRe presenteres på trenersamling Hl høsten.  

5. Eventuelt:  
a) Sak fra Silje: Fadderordning må dannes i klubben for å sikre god overgang mellom 

ungdom og seniorlag, spesielt på jentesiden. Her er det store aldersforskjeller, og 
det må jobbes med både fra trenere og spillere slik at vi sørger for å beholde 
ungdommen.  


